

Technische Information

Technical Information

10/2018

911 GT3 Cup (991)

Wechsel der Motoröl-Spezifikation

Engine oil specification change

Fahrzeug / Vehicle:	911 GT3 Cup (991 I & II)
Bauteil / Part:	Motor / Engine
Modell / Model	ab 2013 / from 2013

PORSCHE

MOTORSPORT

Porsche Motorsport weist darauf hin, dass bei Revision aller Motoren des Porsche 911 GT3 Cup (Typ 991) durch Porsche Motorsport ab sofort eine neue Ölspezifikation von Mobil 1 verwendet wird.

Bisher verwendete Spezifikation (Handelsname):

Mobil 1 FS 0W40



Neuerdings verwendete Spezifikation (Handelsname):

Mobil 1 ESP X3 0W40



Bei der Anwendung ist zu beachten, dass bisherige und neue Spezifikation der Öle nicht vermischt werden dürfen. Motoren werden seitens Porsche Motorsport durch einen Anhänger gekennzeichnet.

Bei einem Ölwechsel ist grundsätzlich nur Motoröl der Spezifikation **Mobil 1 ESP X3 0W40** zu verwenden.

PORSCHE

MOTORSPORT

Porsche Motorsport informs that during all rebuilds of Porsche 911 GT3 Cup (Type 991) engines at Porsche Motorsport, a new specification of the Mobil 1 engine oil is used.

Former specification (commercially available as):

Mobil 1 FS 0W40



New specification (commercially available as):

Mobil 1 ESP X3 0W40



Please be aware that the new and old specification oil **MUST NOT** be mixed with each other. Engines are marked correspondingly with which oil is to be used after a rebuild by Porsche Motorsport.

When changing the engine oil only the new specification **Mobil 1 ESP X3 0W40** is to be used.